

Segéd tábla a közép fokú végzettségű kisgyermeknevelők, szaktanácsadók 2024. január 1-jétől alkalmazandó BRUTTÓ illetményének megállapításához a 257/2000. (XII.26.) Korm. rendelet alapján

		C' fizetési osztály							D' fizetési osztály							E' fizetési osztály						
		2023			2024				2023			2024				2023			2024			
Fizetési fokozatok	évek száma	Kjt. "C"-kat. Kjt. Alapill. (2023)*	Bölcsődei pótlék Ft (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2023)	Bölcsődei pótlék % (2024)	Bölcsődei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)	Kjt. "D"-kat. Kjt. Alapill. (2023*)	Bölcsődei pótlék Ft (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2023)	Bölcsődei pótlék % (2024)	Bölcsődei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)	Kjt. "E"-kat. Kjt. Alapill. (2023)*	Bölcsődei pótlék Ft (2023)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2023)	Bölcsődei pótlék % (2024)	Bölcsődei pótlék Ft (2024)	Összesen Bruttó (Kjt. ill.+bölcsődei pótlék) Ft (2024)	Emelés mértéke (Ft)
1.	0-3 év között	326 000	77 592	403 592	17,73%	78 000	404 000	408 Ft	326 000	80 280	406 280	18,41%	81 000	407 000	720 Ft	326 000	97 068	423 068	22,27%	98 000	424 000	932 Ft
2.	3-6 év között	326 000	79 704	405 704	18,18%	80 000	406 000	296 Ft	326 000	82 392	408 392	18,86%	83 000	409 000	608 Ft	326 000	105 960	431 960	24,09%	106 000	432 000	40 Ft
3.	6-9 év között	326 000	81 816	407 816	18,64%	82 000	408 000	184 Ft	326 000	89 700	415 700	20,45%	90 000	416 000	300 Ft	326 000	115 800	441 800	26,36%	116 000	442 000	200 Ft
4.	9-12 év között	326 000	84 888	410 888	19,32%	85 000	411 000	112 Ft	326 000	91 812	417 812	20,91%	92 000	418 000	188 Ft	326 000	121 572	447 572	27,73%	122 000	448 000	428 Ft
5.	12-15 év között	326 000	87 960	413 960	20,00%	88 000	414 000	40 Ft	326 000	100 704	426 704	23,50%	103 400	429 400	2 696 Ft	326 000	135 264	461 264	30,91%	136 000	462 000	736 Ft
6.	15-18 év között	326 000	91 416	417 416	20,91%	92 000	418 000	584 Ft	326 000	109 596	435 596	26,70%	117 500	443 500	7 904 Ft	326 000	149 916	475 916	34,09%	150 000	476 000	84 Ft
7.	18-21 év között	326 000	99 000	425 000	22,73%	100 000	426 000	1 000 Ft	326 000	118 488	444 488	29,80%	131 100	457 100	12 612 Ft	326 000	165 528	491 528	37,73%	166 000	492 000	472 Ft
8.	21-24 év között	326 000	101 880	427 880	23,18%	102 000	428 000	120 Ft	326 000	126 168	452 168	30,80%	135 500	461 500	9 332 Ft	326 000	175 128	501 128	40,00%	176 000	502 000	872 Ft
9.	24-27 év között	326 000	109 452	435 452	25,00%	110 000	436 000	548 Ft	326 000	140 460	466 460	33,80%	148 700	474 700	8 240 Ft	326 000	189 420	515 420	43,18%	190 000	516 000	580 Ft
10.	27-30 év között	326 000	122 832	448 832	27,95%	123 000	449 000	168 Ft	326 000	156 552	482 552	37,80%	166 300	492 300	9 748 Ft	326 000	221 124	547 124	50,45%	222 000	548 000	876 Ft
11.	30-33 év között	326 000	138 132	464 132	31,59%	139 000	465 000	868 Ft	326 000	173 244	499 244	42,60%	187 400	513 400	14 156 Ft	326 000	229 884	555 884	52,27%	230 000	556 000	116 Ft
12.	33-36 év között	326 000	145 812	471 812	33,18%	146 000	472 000	188 Ft	326 000	182 844	508 844	44,10%	194 000	520 000	11 156 Ft	326 000	245 244	571 244	55,91%	246 000	572 000	756 Ft
13.	36-39 év között	326 000	163 608	489 608	37,27%	164 000	490 000	392 Ft	326 000	203 388	529 388	47,40%	208 600	534 600	5 212 Ft	326 000	263 352	589 352	60,00%	264 000	590 000	648 Ft
14.	39-42 év között	326 000	181 416	507 416	41,36%	182 000	508 000	584 Ft	326 000	222 000	548 000	50,68%	223 000	549 000	1 000 Ft	326 000	280 783	606 783	63,86%	281 000	607 000	217 Ft
15.	42-45 év között	326 000	199 212	525 212	45,45%	200 000	526 000	788 Ft	326 000	242 544	568 544	59,10%	260 000	586 000	17 456 Ft	326 000	308 040	634 040	70,23%	309 000	635 000	960 Ft
16.	45-48 év között	326 000	214 572	540 572	48,86%	215 000	541 000	428 Ft	326 000	261 744	587 744	63,20%	278 100	604 100	16 356 Ft	326 000	329 160	655 160	75,00%	330 000	656 000	840 Ft
17.	48 év felett	326 000	268 860	594 860	61,14%	269 000	595 000	140 Ft	326 000	318 756	644 756	72,50%	319 000	645 000	244 Ft	326 000	373 698	699 698	86,36%	380 000	706 000	6 302 Ft

A pótlék számítási alapja: 440 000 Ft

*2023. december 1-jétől érvényes garantált bérminimum összege, bruttó: 326 000 Ft

Budapest, 2023. december 27.